
 

Protokoll kårstyrelsemöte 18 april 2023 

 

Närvarande ledamöter: Kim Lindskog, Signe Wernberg, Bengt-Erik Holmqvist, Pernilla 

Carlquist, Carl-Johan Mårtensson, Anni Holmgren, Anders Hultman 

1. Mötets öppnande 

1.1. Val av ordförande 

Styrelsen utser Signe Wernberg till mötets ordförande. 

1.2.Val av sekreterare 

Styrelsen utser Pernilla Carlquist till mötets sekreterare. 

1.3.Val av justerare 

Styrelsen utser Kim Lindskog till mötets justerare. 

1.4.Godkännande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen utan några tillägg. 

 

2. Uppföljning från tidigare möten 

2.1.Ica-kort 

Då Carina inte är närvarande vet vi inte hur det har gått med detta. 

 

3. Uppföljning av verksamheten 

3.1.Status ledare (och kö) 

3.1.1. Ledarstatus inför hösten 

Vi har fått in många svar från ledarna. Vi behöver omfördela några 

ledare då vissa avdelningar får väldigt många ledare och andra väldigt 

få. 

3.2.Rapportering kårgemensamma aktiviteter 

3.2.1. Ledarmöte 

Genomgång av det senaste ledarmötet. 

3.2.2. Workshop om utmanarverksamheten 

Den första workshopen hade stor uppslutning och var givande. Nästa 

workshop är på söndag. 

3.2.3. Våravslutning 

Så fort anmälan är färdig skickas inbjudan ut. 

3.2.4. Broaktiviteter 

Det finns tydliga rutiner för broaktiviteter förutom för övergången 

spårare till upptäckare. Grenarna ska arbeta fram en broaktivitet för 

våren.  



 

4. Bygget och material 

4.1.Fasadrenovering 
4.1.1. Genomgång av förordnad offert 

Styrelsen har fått en offert av Byggetgruppen som de förordar. 

Styrelsen skickar vidare offerterna till Karl Stavaeus som ska 

kvalitetsgranska offerterna och sedan kan styrelsen ta ett beslut.  
4.1.2. Söka bidrag 

Arbetet med att söka bidrag behövs göras snarast. Calle och Carina är 

ansvariga för detta.  
4.2.Möte med Byggetgruppen 

Bengt har haft ett möte med Byggetgruppen och redovisar från detta. Bengt 

ska fortsätta att ha kontakt med dem.  
4.3.Beställa fack till kansliet 

Styrelsen önskar postfack till nya kansliet. Signe tar kontakt med Brune för 

inköp. 

 

5. Ekonomi 

5.1.Beslut om fasadrenovering 
Beslut om fasadrenovering får vänta. Ett extramöte kan kommas att behövas 

för att ta ett beslut. 
5.2.Information från ekonomigruppen 

Jobbar med övergången till bokföringssystemet Visma.  
5.3.Kontakt med Scouternas revisor 

Karl Stavaeus är i kontakt med Scouternas revisor som ska hjälpa oss med 

bokslutet då kåren numera är redovisningsskyldiga. Dessutom behöver ta fram 

en tydligare struktur för avdelningarnas redovisningar.  
5.4.Uppföljning ekonomi (tertial 1+2) 

Styrelsen önskar en till uppföljning av ekonomin. Signe ska kolla detta med 

Ulla Sahlin.  

 

6. Utbildning 

6.1.Genomförd utbildning i sjukvård 

I söndags hölls en fördjupad sjukvårdsutbildning som Ugglan har ordnat. Den 

var välbesökt och uppskattad. 

 

7. Kommunikation och IT 

7.1.Information från IT-gruppen 

Erik och Jon i IT-gruppen har haft möte med en från en annan scoutkår om hur 

han har synkat Google och Scoutnet.  

 

8. Övriga frågor 

8.1.Uppföljning ledarhelg 



8.1.1. Kommunikationsplan 

Carina och Pernilla ansvarar för detta. 
8.1.2. Kårhandbok 

Calle och Signe ansvarar för detta. 
8.1.3. Ekonomiska rutiner 

Kim och Anders ansvarar för detta. 
8.1.4. Utmanarverksamheten 

Signe, Pernilla och Anni ansvarar för detta.  
8.2.Ledartröjor 

Brune har hämtat ett provexemplar. Vi ska ta hit olika storlekar och sedan ta 

beställning av ledarna samt beställa fler andra kårtröjor. 

9. Mötets avslutande 

9.1. Nästa möte 

Tisdag 16 maj i Bygget kl. 19.00. 

9.2. Mötet avslutas 

Signe Wernberg avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

________________________________  ________________________________  

Signe Wernberg, ordförande   Kim Lindskog, justerare 

 
 

  

________________________________ 

Pernilla Carlquist, sekreterare 

 

 

 


